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سرمقاله

گزینه هاى آقاى وزیر براى 
سینمایى ترین سمت کشور

دوز دوم کرونا از شنبه شهر با چند کلیک!

فرهنگ جامعهاستان ها ورزش

4

ورزش

خدا را شکر برخى 
بازیکنان به پرسپولیس 

نیامدند

بهبود وضعیت فعلى با 
تغییر ریل اقتصاد میسر 

25است 67

نام 4 نفر در فضاى غیررسمى 
شنیده مى شود؛

با کمبود واکسن براى تزریق
در دوز اول و دوم اعلام شد؛

سامانه اصفهان نما چه کارى مى کند؟

بــا برگــزارى ســیزدهمین دوره 
انتخابات ریاســت جمهورى و انتخاب 
حجت الاسلام ابراهیم رئیسى به عنوان 
رئیس جمهور، محمدمهدى اسماعیلى 
نیز به عنوان چهاردهمین وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامى از مجلس...

اگر چه با انجام واکسیناســیون علیه 
کرونا، ایمنى در گروه هاى ســنى که 
واکسن را دریافت کرده اند و همچنین 
یک سرى مشــاغل پر خطر به نسبت 
سایر مشاغل و سنین بیشتر شده اما 
متاسفانه با کمبود واکسن براى تزریق 

در دوز اول و همچنین ...

در شهرى با بیش از دو میلیون شهروند 
که بــه دریافــت روزانه بیــش از 200 
خدمت متنوع از شــهردارى نیاز دارند، 
هوشمندسازى علاوه بر هم مسیر شدن 
با شهرهاى توسعه یافته جهان، موثرترین 
روش براى دستیابى به برابرى اجتماعى 

است که بر همین مبنا...

3 شکایت از «روحانى» به قوه قضائیه
نایب رئیس کمیسیون اصل 90 مجلس خبر داد:
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شایسته هاى فوتبال در آفساید مانده اند؛

 پاس تو عمق به آقاى وزیر!
سعید واعظ / گروه ورزش

news@ naslefarda.net
در کتاب «هنرشفاف اندیشیدن»، اثر«رولف دوبلى»، به نکته قابل 
تاملى برمى خوریم، اینکه، هرچه بیشتر خطاهاى خود را بشناسیم، 
رویکرد بهترى به زندگى خواهیم داشت. این جمله در فوتبال مان 
مصداق آن است که چرا خطاهاى خود را نمى شناسیم و به نوعى 
شایسته هاى فوتبال را در همه ابعاد (مربیگرى، بازیکن، رسانه و...) 
در آفساید قرار مى دهیم؟ راســتى چرا؟ مربیان، قلم به دستان و 
مجریان کار بلدى در فوتبال این مرز و بوم قرار دارند که صد درصد 
باعث اعتلاى فوتبال کشورمان شدند، مى شوند و خواهند شد، اما 
متاسفانه، به خاطر کج سلیقگى ها و ندانم کارى بعضى از مدیران 
سیاسى کار، بالاى گود نشستند و نظاره گر شدند یا عطاى کار را به 
لقایش بخشیدند و از این مرز و بوم رفتند. چرا قدرگنج هاى فوتبال 
را نمى دانیم. عادل فردوسى پور در رسانه ملى با ایراد نقدها وانتقادها 

چقد ربراى تلویزیون و فوتبال پرحاشیه ما توفیر داشت؟ زیاد.
 منتقدان و انتقادها بزرگ ترین عامل رشد در جامعه 

و فوتبال
«دتمار کرامر» کــه فوتبال نوین ژاپــن را در دهه 1960 متحول 
کرد در این بــاره دیدگاه جالبى دارد؛ «بزرگ ترین عامل رشــد و 
پیشرفت و به دســت آوردن قهرمانى هاى شما در آینده این است 
که نقدپذیر باشید و انتقادهاى سازنده را به جان بخرید». منتقدان 
و انتقادها بزرگ ترین عامل رشد در جامعه و فوتبال هستند، عادل 
فردوسى پور، ایرج طالع و کامران احمدپور که نمونه عینى منتقدان 
فوتبال درعرصه رســانه هســتند، این روزها کجایند؟ در عرصه 
مربیگرى نیز مربیان کار بلد، توانا، اکتیو و تحصیلکرده کم نداریم 
که نامى از آن ها در لیگ برترمان اکنون وجود ندارد. مجید صالح، 
منصور ابراهیم زاده، کریم قنبرى، على دایى و بسیارى اسامى دیگر 
که اگر لیست را ادامه بدهیم، مثنوى هفتاد من خواهد شد. این ها 
و بســیارى ایرانى هاى دیگرکه در فوتبال ایران، آسیا و حتى اروپا 
تأثیر بسزایى داشتند، چرا درچرخه کار مربیگرى نیستند؟ ایراد کار 
کجاست؟ یا با دلالیسم، سر و کارى ندارند؟ شاید سرکیسه را شل 
نمى کنند؟ و احتمالاً پاسوز لج و لج بازى سیاسیون قرارگرفتند؟ 
اگر منطقى و اصولى بیندیشــیم و فلاش بک به گذشته بزنیم که 
نامبردگان فوق الذکر چطور با یک توپ گرد پیروزى و افتخار براى 
فوتبالمان کسب کردند جواب سوال ها را مى گیریم. کریم قنبرى 
و منصور ابراهیم زاده، سپاهان لوکا بوناچیچ را تا بازى هاى قهرمانى 
باشگاه هاى جهان هدایت کردند. یادمان هست ابراهیم زاده و مجید 
صالح با ذوب آهن مچ غول هاى سترگ آسیا را خواباندند. افتخارات 
على دایى در بایرن مونیخ و لیگ قهرمانان اروپا و همین طور قهرمانى 

در لیگ برتر و حذفى ایران بر کسى پوشیده نیست.
 عدم شایسته گزینى، بحرانى پنهان که آشکار شده 

است!
متاسفانه تیم گیرى و مربى گیرى در فوتبال ما پر از ایرادات است. 
عدم شایسته گزینى یکى از عواملى است که باعث وجود مشکلات 
در تیم ها شده اســت. همین حالا هم هســتند مربیانى در لیگ 
برتر که روى نیمکت ها حضور دارنــد و دریک فصل چندین تیم 
عوض کردند. کســانى که در مقام مربى و ســرمربى نتایج خیلى 
ضعیفى کســب کردند و بعضاً باعث ســقوط تیم ها به رده هاى 
پایین تر شده اند. واضح اســت که چنین مربیانى فاقد دانش فنى 
هســتند و ازطریق ارتباطات وارد فوتبال مى شوند، ارتباطاتى که 
آنقدر قوى هســتند تا آقاى مربى یا ســرمربى را در همان لیگ 
برتر حفظ  کنند. این روش تیم گیرى متاســفانه در همه رده هاى 
لیگ ایران وجود دارد. بســیار مربیانى وجود دارند که شایســته 
هستند و از لحاظ فنى عالى به شمار مى روند ولى نمى توانند وارد 
فوتبال بشــوند. این تراژدى یعنى چه؟ یعنــى اینکه رابطه هایى 
که وجود دارد مربیــان را تعیین مى کنند که اگــر این ارتباطات 
وجود نداشــت، فوتبال ما به لحاظ فنى رشد مى کرد. به همه این 
دلایل و در روزهایى که قرار است شاهد تحول در همه بخش هاى 
کشورباشیم ازعالى ترین مقام تصمیم گیر ورزش کشور درخواست 
مى کنیم این بارجورى مهره چینى کنید که کمتر «مات» بمانیم و 
دیرتر «کیش» بشویم. بیایید شایسته هاى فوتبال را در همه ابعاد 
در آفساید قرار ندهیم و قدردان آن ها باشــیم که افتخار و شکوه 
همین نزدیکى ها منتظرمان اســت. امید که آقــاى وزیر ورزش 
این چند «پاس» کوتاه پیشــنهادى را با مدیران کارآمد «تیکى 
تا کا» کند وگرنه ساعت ورزشــگاه ها در ایران زیاد شوت خورده

 است!

«اقتدار» با اقتدار 
پیش مى رود 

سیاست

درباره یک دیدار کوتاه اما پرماجرا؛

 وقتى از اسرائیل اصرار است و از آمریکا انکار!
مریم عمادى/ گروه سیاست شامگاه جمعه «نفتالى بنت» نخست وزیر رژیم صهیونیستى 

Maryam.Emadi@yahoo.com  .با «جو بایدن» رئیس جمهور آمریکا در کاخ سفید دیدار کرد
بنت در این دیدار کوتــاه تلاش کرد تا احســاس فوریت 
پیشرفت چشمگیرى که برنامه هسته اى ایران ایجاد کرده و بازبینى سیاست اسرائیل درباره ایران را 
مطرح کند. بنت پیش از اعزام به واشنگتن گفته بود که درجریان این سفر به آمریکا طرح جدیدى را 
براى مقابله با ایران به رئیس جمهورى این کشور پیشنهاد خواهد کرد. اکنون سؤال این است که طرح 
جدید اسرائیل براى مقابله با ایران چه بود؟ آیا بایدن حاضر است در مقطع کنونى چنین طرحى را در 

ارتباط با ایران پیاده کند؟
 اصرار اسرائیلى ها

طرح اسرائیلى ها بر این محور اصلى متکى است که با پیشــبردهاى اخیرى که در برنامه 
هسته اى ایران رخ داده، دیگر احیاى برجام ضامن رفع نگرانى هاى جهانى در مورد فرجام این برنامه 
نخواهد بود لذا لزوم حصول توافقى دیگر همزمان با تشــکیل اتحادى منطقه اى و بین المللى براى 

افزایش فشار بر ایران و محدود کردن 

 شفاف سازى سخنگوى قوه قضائیه در نشست خبرى درباره اوین؛

قوه در برخورد جدى اصرار دارد!
«صحنه هایى که در فیلم هاى منتشر شده از زندان اوین مشاهده مى شود مغایر قانون بود و به 
هیچ وجه قابل قبول و قابل توجیه نیست و بر همین اساس قوه قضائیه اصرار بر برخورد با متخلفان 
دارد.» این مطلب را ذبیح اله خداییان سخنگوى قوه قضائیه در نخستین نشست خبرى خود عنوان 
کرد و افزود: با انتشار فیلمى از زندان اوین در فضاى مجازى و بازتابى که این فیلم داشت، ریاست 
قوه قضائیه در ابتداى امر دادستان کل کشور را مسئول و مأمور کردند که موضوع را پیگیرى و 
نسبت به شناسایى مباشــرین و مقصران اقدام کند. بر همین اساس 6 نفر شناسایى و 4 نفر به 
دادسراى نظامى و 2 نفر به دادسراى انقلاب معرفى شدند و برخى نیز در بازداشت هستند و براى 
دو نفر دیگر دستور احضار صادر شده و با برخى از متخلفان در زمان خودش برخورد شده است. 
وى افزود: البته ما نباید تخلف چند سرباز وظیفه یا کارمند متخلف سازمان زندان ها را به پاى همه 

کارکنان زحمتکش سازمان زندان ها بنویسیم. 

اجراى مرحله سوم از طرح پلیس امنیت تهران و کشفیات عجیب؛
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«اقتدار» با اقتدار «اقتدار» با اقتدار 
پیش مى رود پیش مى رود 

اجراى مرحله سوم از طرح پلیس امنیت تهران و کشفیات عجیب؛

پیشنهادهاى «نسل فردا» براى  روزهاى کرونایى

مدیر فرهنگسراى پرسش خبر داد:

معرفى کتاب هاى روانشناسى
 در برنامه «راه من، کتاب من»

قسمت چهارم ســریال دیدنى و پرمخاطب 
خاتون منتشر شد.

سردار حسین رحیمى : 48 مرکز 
قمار در تهران متلاشى شد  
سرهنگ پیام کاویانى : 
«وینچستر» هاى نظام آباد 
گریبان اوباش را گرفت 
 معاون اجتماعى ناجا: قرارگاه 
مقابله با محتکران دارویى و 
بهداشتى در نیروى انتظامى 
راه اندازى شد 

رضا محزونیه -صاحب امتیاز ومدیر مسئول روزنامه نسل فردا 

جناب آقای دکتر علی قاسم زاده
با خرسندی انتخاب شایســته حضرتعالی را به ســمت شهردار شــهرگنبدهای فیروزه ای 
صمیمانه تبریک و تهنیت  عرض می نماییم، بی شــک تجارب ارزنــده و موفق جنابعالی که 
منشا خدمات ارزشمندی در عرصه های مختلف بوده است، برای شهر اصفهان تأثیری بسزائی 
داشته و امیدواریم با درایت ، تجربه و تدبیر که از شما سراغ داریم گامی مهم و موثر در 

جهت آبادانی و سر فرازی شهر،برداشته شود.   
رضا محزونیه -صاحب امتیاز ومدیر مسئول روزنامه نسل فردا 

جناب آقای دکتر علی قاسم زاده
با خرسندی انتخاب شایســته حضرتعالی را به ســمت شهردار شــهرگنبدهای فیروزه ای 
صمیمانه تبریک و تهنیت  عرض می نماییم، بی شــک تجارب ارزنــده و موفق جنابعالی که 
منشا خدمات ارزشمندی در عرصه های مختلف بوده است، برای شهر اصفهان تأثیری بسزائی 
داشته و امیدواریم با درایت ، تجربه و تدبیر که از شما سراغ داریم گامی مهم و موثر در 

جهت آبادانی و سر فرازی شهر،برداشته شود.   

سیاست

7

2


